
ZAPISNIK

Upravnog odbora održan dne 17.XI.1964 u 19,15 sati

Prisutni: HoholaS, Fulgozi, Kadrnja, Lukas, Mikuljan, 
Petek, Polan, Plišić i Šamec.

Dnevni red:

1 Izvještaj Odboru o dosadašnjem radu kluba
2 Prvi Republički festival amaterskog filma 
3,Uredjenje prosotorija
4 .Rad članova kluba
5.1 nventurna komisija
6 .Film o elementarnim nepogodama

7 . R a z no

Drug Polan je iznio Upravnom Odboru da od zadnje pošte primio je samo 
pismo iz Ljubljane za VIII festival amaterskog filma, kao 
i pozivnice.

Poslano je pet predračun® za realizaciju filmova, na što 

nismo dobili niti jedan odgovor.

Drug Kodrnja : iznio je da imade pošeškoće sa omladinskom grupom. On 
je zamolio Upravni odbor da odobri za rad film, što je 
Upravni odbor i odobrio za sada 5 rolica.filma.

Tečaj za odrasle radi po planu i nema problema.

Upravni odbor je zadovoljan sa radom članova na uredjenju prostorija. 
Drugu Mikuljanu je dodjeljena nagrada od 12.ooo dinara, za uloženi trud 
a potrošeno je do sada oko urejaenje cca 3o.ooo dinara.

Drug Šamec : je iznio da smo odredili utorak kao dan starijih članova, 
koji bi donosili svoje filmove, te vršili projekciju istih. 
Prošli utorak je bio posjećen u velikom broju, dok ovaj 
opet po starom - ništa.

Četvrtak koji smo odredili kao sastanak općenito članova, program ne 
teče kako treba. Drug Fulgoži je predložio da se program održi od projekcije 
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filmova pojedinih članova kao i s obaveznim razgovorom da se 

članovi upoznaju, sa radom kluba.

Organizaciju nad time preuzet će drug Pulgozi.

Budući da se približuje kraj godine, trebalo bi izvršiti inventuru. 
Upravni odbor je izabrao kemisiju kojoj je dužnost da to izvrši do 
15.XII»o,g. U Komisiji se nalaze : Drug Hoholač, Orešćanin, Kodak 
i Babović kao bilanser.

Drug Petek je izno da za organizaciju Prvog festivala amaterskog filma 
Hrvatske plakate i propozicije platio Kino Savez Hrvatske 
Zatim da je napravljen obračun troškova oko festivala, što 
bi iznosilo cca 55o.ooo dinara. Samo prostorija za dva dana 
iznosila bi cca 9o.ooo.~ , u slučaju da Kino Savez Hrvatske 
ne bi snosio troškove, a klub nije u mogućnosti, festival 
bi se održao u prostorijama kluba.

Upravni odbor je odobrio ako doje do realizacije filma o izgradnji 
i elementarnim nepogodama koje su zadesile grad Zagreb, povjereno je 
drugu Ivi Lukasu i Milanu Šamecu.

Drug Lukas iznio je pred Upravni odbor svoja scenario koji je i pro
čitao, te se Upravni odbor s istim složio i odobrio 15o 
metara "Unker" filma za snimanje.

Drug Fulgozi je prigovorio na naš "Bilten" da imade u njemu dosta 
nedostataka i pravopisnih griješaka, te je njega Upravni 
odbor imenovao kao klubskog lektora.

Sastanak je završio u 21,2o mati.

Zapisničar; Pređsjedni UO:


